



Australian Vanadium 签署期权协议，在西澳大利亚杰拉尔顿附近设立加工厂

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已经签署了一份选择权协议，该公司位于杰拉尔顿的内陆地区，该地区被确定为其钒加工厂的备用选址。

拟征用的土地面积约为 1334 英亩，收购价为\$2100 元/英亩。

背景

AVL 的预可行性研究（PFS）包括一系列权衡研究，其中一项研究强调了将 Australian Vanadium 项目的加工厂靠近现有天然气基础设施以降低能源成本的潜在可能性。

总共考虑了 11 个备用地点，包括西澳沿海地区以及米卡萨拉和杰拉尔顿之间的地点。

最终的选址将首选位置缩小到杰拉尔顿和穆勒瓦以西的内陆地区，以充分利用现有的劳动力和行业支持以及现有的道路、铁路、水和天然气基础设施。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium signs option agreement to locate processing plant near Geraldton, WA

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has signed an option agreement over a site inland from Geraldton, which has been identified as a potential location for its vanadium processing plant.

The land area proposed to be acquired is about 1,334 acres, at a purchase price of \$2,100 per acre.

Background

AVL's pre-feasibility study (PFS) included a series of trade-off studies, one of which highlighted the potential to locate the processing plant for the Australian Vanadium Project closer to the existing gas infrastructure, to take advantage of reduced energy costs.

In total, 11 alternate locations were considered, including coastal WA and locations between Meekatharra and Geraldton.

The final site selection process has narrowed the preferred location to land which is inland from Geraldton and west of Mullewa, to take full advantage of the available workforce, industry support and existing road, rail, water and gas infrastructure.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China